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 هداءإ
 الى الغالي قدّتي"ّالدي العشيش"

 الى الغاليت ًبع الحٌاى "ّالدتي العشيشة

 الى سّجي الذي كاى خير سٌد

 الى أخْتي كل بأسمَ 

 اللهالى البراعن أبٌاء أخْتي حفظِن 

ّ في هقدهتِن كٌشة التي كاًت الى صديقاتي"فِيوت،هًْيت،سعيدة،خْلت،سِام

 رفيقتي في ُذٍ الدراست

ّ الى كل هي ساعدًي في انجاس ُذا العول هي قزيب أّ هي بعيد ّ لْ بكلوت 

 طيبت 

 اُدي ُذا العول المتْاضع



 هداءإ
 

ما أجمل أن يجود المرء بأغلى ما لديه و الاجمل أن يهدي الغالي للأغلى ،أهدي 
 ثمرة جهدي الى أعز و أغلى أنسانة الى أمي العزيزة أطال الل  ه عمرها

 الى والدي الغالي حفظه الل  ه
ل الى كل العائلة ال كريمة و زملاء الدراسة.الى اخوتي حفظهم الل  ه عز و ج  

الى أعز الاصدقاء سهام ،مونية ،خولة،سعيدة ،فهيمة و الى جارتي و صديقتي 
و زميلي و رفيقة دربي نوال شكرا على حسن تعاملك معي ،في هذا الشوار و 

على صبرك و مثابرتك شكرا و كل الشكر لك أسأئل الل  ه أن ينير دربك و 
يتمنى .يرضي قلبك بما   

الى من ساعدني في كتابة المذكرة الاخ حمدي الى كل من نسيه القلم و حفظه 
 القلب
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 Summary of the study  

Algerian-Chinese relations leded a prominent role in building bridges of 

relations between the two peoples and countries during the liberation 

revolution, including the Chinese position and its absolute support for the 

Algerian liberation war, which deepened these relations and added chinese 

support for the revolution in liberation, and the birth of the interim 

government on December 19, 1958 played a prominent role, especially after it 

was comfortably recognized by the People's Republic of China just three days 

after its founding. These relations also examined the manifestations of support 

represented by financial and military assistance (financial coverage and 

military equipment) in addition to moral support, including with regard to the 

positions of the National Liberation Front (FLN) of its support from China. 

Keywords: Algerian Revolution - Chinese Support, FLN Position 


